
Bestyrelsesmøde 12/1 -09 hos Hans Jørgen, Herlufsholmvej 

 

1. Regnskab 

 

Ole havde medbragt regnskab og budget for 08 og desuden budget for 09. Den væsentligste forskel 

mellem budget 08 og regnskab 08 er at vi ikke har brugt penge på vejarbejde. Der var sat 250.000 

kr af til dette i 08, men i 09 er der sat 480.000 af til dette formål. Det drejer sig fortrinsvis eller 

udelukkende om Herlufsholmvej, hvor vejbump skal etableres og kantsten oprettes. 

 

2. Tinglysning 

 

Steen havde smølet med ansøgningen, men 2/1 -08 afleveret den i Hestemøllestræde med bilag, 

herunder brev til og fra Kbh Kommune. Han henvender sig inden 14 dage samme sted for at forhøre 

sig om pris og tidsperspektiv for tinglysning af servitut om tvunget medlemskab af Vejlauget for de 

nye medlemmer på Herlufsholmvej. 

 

3. Vejbump 

 

Hans Jørgen havde i december modtaget et venligt brev fra Vej & Park om at de ikke kunne nå at 

besvare hans brev fra juni 08 rettidigt. Vej & Park stillede i udsigt at de ville foretage en 

besigtigelse i januar 09. Dernæst håber vi at sagen omsider kan realitetsbehandles. 

 I det østlige hjørne af krydset Katholmvej – Herlufsholmvej vil en kloakbrønd 

antagelig volde problemer i forbindelse med anlæggelsen af bumpet. Brønden skal muligvis 

erstattes at to stikledninger for at undgå afløbsproblemer.  

 Der var modtaget et tilbud fra Zacho-Lind på 147.000 kr plus moms for etablering af 

de i alt 8 bump, fordelt på to forskellige typer. 

 

4. Kantsten 

 

Opretning af kantsten på Herlufsholmvej er ikke som planlagt udført i 08, fordi vi afventer tilladelse 

til etablering af bump fra Kbh Kommune. Et tilbud fra Zacho-Lind opererer med en pris på omkring 

1000 kr pr løbende meter, heri dog inkluderet 9 overkørsler med brosten. Steen vil forhøre sig hos 

Bjørn om han evt kan lave arbejdet til en lavere pris og senest i marts – april. 

 

5. Vejtræer 

 

Der mangler etablering af birkelunden på Lemvigh-Müller trekanten. Steen rykker Bjørn. På 

Herlufsholmvej er flere træer så store at de næppe kan beskæres. Steen beder Bjørn rydde dem og 

foretage nyplantning. En beboer i nr 14 er helst fri for nyplantning, men vi udskyder foreløbig det 

slagsmål. Steen giver Bjørn besked om at beskære træer og buske hvor de er til gene for fodgængere 

eller vejtræer. Der mangler iflg Ole beskæring på et vejstykke mellem Børglumvej og Jyllingevej. 

Steen rykker Bjørn om dette.[ Jeg har i dag undersøgt dette og kan ikke finde nogen strækning med 

manglende beskæring ud over Herlufsholmvej. Steen] 

 

6. Kabel-TV 

 



TDC (= YouSee) er ikke interesseret i at grave kabler ned og tiden er vel i det hele taget løbet fra en 

sådan løsning. Digitale modtagere må antages at blive mere anvendelige i løbet af indeværende år 

når de analoge sendere nedlægges. 

 

 

7. Vrisserunde 

 

Vil blive gennemført mellem påske og pinse. Der blev foreslået en dato: 27/4. 

 

8. GF 

 

Der er bestilt lokale i Medborgerhuset den 17/2. Generalforsamlingen indkaldes til kl 19 med 

afslutning kl 21,00. Vi skal være ude af lokalerne inden 21,30. Der vil blive bestilt kaffe & kage til 

50 personer, hvilket er hvad lokalet kan rumme.  Invitationerne skal ud senest 27/1. Ole og Niels 

Chr. sender udkast pr mail til den øvrige bestyrelse. 

 Niels Chr agter at være i Edinburgh den pågældende dag og Marina i Capetown. 

Marina, men ikke Niels Chr er på valg i år. Anne ønsker at overgå til suppleant-status. Til gengæld 

vil bestyrelsen foreslå at Hans Jørgen overgår fra suppleant til bestyrelsesmedlem, således at 

bestyrelsen får en ordinær repræsentant fra Herlufsholmvej.  

 

9. Den gyldne tagsten 

 

Hans Jørgen fortalte om en sådan ærespræmie, som hos vores naboer på den anden side af 

jernbanedæmningen gives til et medlem som har gjort en særlig indsats for at forskønne sit hus 

og/eller have. På næste bestyrelsesmøde vil vi tage stilling til om vi ønsker at indføre en lignende 

ordning i Vejlauget. 

 

10. Eventuelt 

 

Marina bragte spørgsmålet om parkeringsrestriktioner på bane, men vi blev enige om at bestyrelsen 

på GF ville sige at dette spørgsmål ville blive taget op i løbet af 2010, når bumpene på 

Herlufsholmvej må forventes at være etablerede. 

 

11. Næste møde 

 

Vil blive aftalt efter GF den 17/2. 

 

Ref: Steen 

 

 


